

Title (en)
ROOF.

Title (de)
DACH.

Title (fr)
TOIT.

Publication
EP 0015973 A1 19801001 (EN)

Application
EP 79900461 A 19800103

Priority
SE 7806116 A 19780529

Abstract (en)
[origin: WO7901138A1] A roof comprising a supporting deck (14) having a heat insulation (21) and a roof finish (23). The supporting deck (14) comprises a prefabricated element and supports a self-supporting panel (18) by means of rigid metal sheet sections (16) forming spacers between the supporting element (14) and the panel (18). The space below the panel (18) is filled with a soft heat insulating material (21).

Abstract (fr)
Un toit comprend un tablier de support (14) ayant une isolation thermique (21) et une finition de toiture (23). Le tablier de support (14) comprend un élément préfabriqué et supporte un panneau auto-portant (18) au moyen de sections de feuilles métalliques rigides (16) formant des entretoises d'espacement entre l'élément de support (14) et le panneau (18). L'espace situé en-dessous du panneau (18) est rempli d'un matériau d'isolation thermique mou (21).

IPC 1-7
E04B 7/00

IPC 8 full level
E04D 3/36 (2006.01); **E04D 13/16** (2006.01)

CPC (source: EP)
E04D 3/3608 (2013.01); **E04D 13/1643** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)
CH DE FR GB LU

DOCDB simple family (publication)
WO 7901138 A1 19791227; DK 152855 B 19880524; DK 152855 C 19881017; DK 34380 A 19800128; EP 0015973 A1 19801001;
SE 7806116 L 19791130

DOCDB simple family (application)
SE 7900096 W 19790420; DK 34380 A 19800128; EP 79900461 A 19800103; SE 7806116 A 19780529